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Aanwezig: stemgerechtigd 

• Louis De Pauw   

• Elwyn Moerenhout  

• Vincent De Pauw 

• Pierre Vanderborght 

• Martine Vanderstappen 

• Lutgarde Cleemput 

• Lieve Maes 

 

Aanwezig: niet-stemgerechtigd 

• Sabine Caluwaert  

• Jan Couck 

Verontschuldigd 

• Sigrid De Backer   

• Arianne De Bondt  

• Pascale De Koninck 

• Erik Gyselinck   

• Frieda Verdoodt 

 

Afwezig: stemgerechtigd 

• Klik of tik om tekst in te voeren. 

 

Agenda 

1. Goedkeuring verslag 6 oktober 2022 

2. Verdeling infrastructuur compenserende subsidies 2022 (advies) 

 

Verslag vergadering Adviescommissie Cultuur en 
Toerisme 

 

Datum: woensdag 15 februari 2023 
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3. Informatie Reveil 

4. Opvolging voorzitter 

5. Varia 

Agendapunt 1: Goedkeuring verslag 6 oktober 2022 

Dit verslag werd via elektronische weg reeds goedgekeurd en wordt bij deze nog eens bevestigd. 

Agendapunt 2: Verdeling infrastructuur compenserende subsidies 2022  

Er stuurden 6 verenigingen een aanvraag in: 

1. Ferm Nijverseel: €567,85 uitgaven met betalingsbewijsstukken.  
2. Toneelkring De Bloeiende Wijngaard: €1231,99 uitgaven met betalingsbewijsstukken. 
3. Okra Nijverseel: €741,4 uitgaven met betalingsbewijsstukken. 
4. KWB Droeshout: €880,29 uitgaven met betalingsbewijsstukken. 
5. KTV Sterrenregen: €500 uitgaven met betalingsbewijsstukken. 
6. Ferm Droeshout: €235,99 uitgaven met betalingsbewijsstukken. 

Op basis van het reglement dat bepaalt dat maximum 75% van de kosten kunnen gesubsidieerd worden en 
dat de daardoor gerecupereerde gelden resulteren in een verhoging van het bedrag per punt voor de andere 
verenigingen, ontvangen de verenigingen respectievelijk: 

1. Ferm Nijverseel: €286,17 
2. Toneelkring De Bloeiende Wijngaard: €606,68 
3. Okra Nijverseel: €160,25 
4. KWB Droeshout: €394,91 
5. KTV Sterrenregen: €375 
6. Ferm Droeshout: €176,99 

Elwyn geeft nog eens toelichting over de manier van berekenen volgens het reglement. 
 
De adviescommissie geeft unaniem positief advies voor de verdeling van de infrastructuur compenserende 
subsidies op basis van de 75% regel uit het reglement. 
De commissie vraagt om in de mail naar de vereniging te vermelden dat zij hun dossier kunnen komen 
inkijken op de dienst cultuur in Hof ten Hemelrijk. 
 

Agendapunt 3: Informatie Reveil 

Vincent stelt het project Reveil voor. 

Reveil wil de Vlaamse rouwcultuur de 21e eeuw in loodsen. Dat doen ze op verschillende manieren. 
Zo organiseren ze o.a. ingetogen concerten op 1 november op meer dan 100 begraafplaatsen in 
Vlaanderen, ondertussen in bijna 1 op de 2 Vlaamse gemeenten. Daarbij brengen lokale 
muzikanten, dichters en vertellers een eerbetoon aan de overledenen. 
 
Dergelijk troostconcert vindt traditioneel plaats tussen 17u en 18u, rond zonsondergang. Eventueel 
brengen toeschouwers kaarsjes mee om zo de integere sfeer nog te versterken.  
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Vincent wil graag dit initiatief ook opstarten in Opwijk en stelde de vraag aan de dienst vrije tijd om 
dit te organiseren. 

De dienst vrije tijd vindt dit een mooi en waardevol project, maar ziet het niet haalbaar om dit te 
organiseren en trekken.  

Dit werd in het verleden ook al eens bekeken, maar het houdt heel wat werk in: partners mobi-
liseren, event vorm geven, promotie voorzien, artiesten/academies, logistiek, opbouw, afbraak … 
Daarnaast werd het project niet opgenomen in de meerjarenplanning. De budgetten zijn reeds 
verdeeld en de dienst ziet geen mogelijkheid om hiervoor extra budget vrij te maken. 
Ook door de personeelswissels op dienst cultuur is het niet wenselijk om er nieuwe evenementen bij 
te nemen. 
 
Vincent stelde ook de vraag aan Cultuur met pit, maar ook zij zien het niet zitten om hier een 
trekkende rol in op te nemen. 
 
De adviescommissie vindt dit een zeer mooi initiatief, maar coördinatie is nodig. 
De financiële kant kan eventueel komen van het budget van de adviescommissie cultuur. 
Momenteel is er nog wat budget ter beschikking. Bedoeling is om zoveel mogelijk gratis te doen, 
maar indien er budget nodig is, kan er €500 maximum aangesproken worden, mits goedkeuring van 
de adviescommissie. 
Wanneer huur materiaal gebeurt door de adviescommissie cultuur, kunnen zij gratis huren want ze 
behoren volgens het tariefreglement categorie A. 
 
Vincent wil het project zelf trekken en partners zoeken. 
 

Agendapunt 4: Opvolging voorzitter 

Elwyn geeft zijn ontslag als voorzitter van de adviescommissie cultuur-toerisme, maar hij blijft wel zetelen in 
de adviescommissie. 

Aan het einde van de legislatuur wordt de adviescommissie automatisch ontbonden, maar tot die tijd moet er 
een vervanger aangeduid worden. 

Volgens het reglement wordt de voorzitter verkozen door de leden van de adviescommissie. Iedereen moet de 
kans krijgen om na te denken of ze zich kandidaat willen stellen. Elwyn stuurt hiervoor een oproep uit en dit 
komt dan op de agenda van de volgende adviescommissie half april. 

 

Agendapunt 5: Varia 

 

- Sabine start in maart met een andere job. 28 februari is haar laatste werkdag in Opwijk. Ze dankt alle leden 
van de adviescommissie voor de fijne samenwerking. 

- De schoolprogrammatie voor seizoen 2023-2024 zal via digitale weg doorgestuurd worden voor advies. 
- De jaarprogrammatie voor seizoen 2023-2024 kan op de adviescommissie van midden april komen. 
- Het kunstenparcours: op agenda volgende vergadering zetten. 
- Jan geeft een stand van zaken over de geplande verbouwingen van Hof ten Hemelrijk. De start is voorzien 

in de zomer van 2024. Duurtijd wordt geschat op een klein jaar. 
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Verslag: Sabine Caluwaert 
 
 

Datum volgende vergadering: dinsdag 18 april 2023 

 


